
 
 
 
 

  
 

 
 
 
 
College van Burgemeester en Wethouders 
Ganzenmarkt 1 
Oldenzaal 
 
Oldenzaal, 6 februari  2019 
 
Betreft: schriftelijke vragen over de notitie ‘Duurzaam Oldenzaal’ 
 
Geacht college,  
 
Tijdens de bijpraatsessie ‘Duurzaamheid’ op maandag 14 januari jl. was er na de presentatie helaas 
geen tijd meer voor de vragen van GroenLinks met betrekking tot  de notitie ‘Duurzaam Oldenzaal’. 
Tijdens de bijpraatsessie hebben wij met de portefeuillehouder afgesproken dat wij onze vragen 
alsnog als schriftelijke vragen bij u in zouden dienen.  
 
In de notitie ‘Duurzaam Oldenzaal’ staat beschreven dat de thema’s uit het coalitieprogramma 
aansluiten bij de vastgestelde toekomstvisie 2025 Duurzaam Oldenzaal. In deze toekomstvisie staat 
de ambitie beschreven dat Oldenzaal in 2025 energieneutraal is en in de top 25 van de meest 
duurzame gemeenten staat. 
 
1. Wij vragen ons af welke ambities en doelen  de huidige coalitie heeft geformuleerd op de 4 

verschillende thema’s om uiteindelijk te komen tot een energieneutraal Oldenzaal in 2025. Of; 

2. Volgt u de ambitie zoals die omschreven staat in de Twente Energie Strategie om in 2050 

energieneutraal te zijn?  

3. Komt er een concreet en integraal actieplan waarin de ambities van Oldenzaal, de Twentse 

Energie Strategie en de NOTambities samenkomen?  

4. Hoe wordt de raad betrokken bij de opstelling van de Regionale Energie Strategie Twente. 

Kunnen wij nog kaders en/of wensen meegeven?  

5. Wat is de status van de warmteplannen per wijk en de pilot waterstofgas? 

6. Wat is de status van de huidige CO2-uitstoot?  

7. Hoe wordt de reductie CO2-uitstoot gemonitord voor wat betreft de energiebesparing bij 

bedrijven en vastgoed? 

8. Tav hoofdstuk 2.4 ‘De groene en gezonde stad’; hoe gaat u bewonersinitiatieven stimuleren en 

ondersteunen. Dit is één van de speerpunten in de toekomstvisie 2025, maar dit speerpunt zien 

wij  niet expliciet terugkomen in de notitie ‘Duurzaam Oldenzaal’. Hetzelfde geldt voor het thema 

‘duurzame mobiliteit’.  

9. In de toekomstige plannen voor een groene en gezonde stad wordt alleen het verwijderen van 

asbest benoemd. Uiteraard is dit belangrijk, maar zijn er ook nog nieuwe initiatieven te 

benoemen naast de reeds ingezette initiatieven?  

 

 



 
 
 
 

  
 
 

 

In de notitie ‘Duurzaam Oldenzaal’ staan de plannen voor de komende periode geformuleerd. De 
kernvraag is echter: 
 

10. Kunnen we met de geformuleerde plannen de ambities halen?   
 

De vraag die hier vervolgens achterweg komt is; 
 
11. Hoe kan de raad  volgen of we op koers liggen en daar waar nodig bijsturen of versnellen?  
 
Wij kijken met belangstelling uit naar uw antwoorden er op vertrouwende dat onze vragen binnen de 
gestelde termijn worden beantwoord . 
 
 
 
Marian Oosterbroek  
GroenLinks Oldenzaal 

  
 

 


